

Danmarks Jægerforbund Ikast-Brande  
Møde torsdag den 17/1.2019 ved Leon og  
Ejstrupholm jagtforening. Kl. 19.00  
På Pletten

DANMARKS  
JÆGERFORBUND



Deltagere: Birgit, Flemming Overgaard, Finn Krogh, Leon Østerbøg, Sten Kristoffersen

Afbud: Benny Pedersen

**Emne: Bestyrelse møde**

Dagsorden:

**1. Godkendelse af dagsorden.**

Godkendt med rettelse af dato for mødet

**2. Underskrift på sidste møde ref.**

Underskrevet

**3. Flugtskydning 2019. Jens kommer fra Brande (så overleverer vi)**

Jens fra Brande deltog ikke, punktet udgik.

**4. Nyt fra formanden, sidste nyt mm strukturen messer Herning. Hjerl (en person)**

**Kredsmøde, - repræsentants skabs møde**

Ovenfra i DJ lyder det at strukturændringsprocessen har behov for mere tid. Der er mange forskellige holdninger til hvad det var, der kom frem på strukturmøderne. Kredsbestyrelsen har sendt et brev til hovedbestyrelsen via Norbert, som beder om at få bremsset processen, sådan at den nye struktur kan blive ordentligt gennemarbejdet. Den nye struktur bliver ikke klar til repræsentantskabsmødet.

Nyt fællesmøde vedr. struktur, hvor Linda fremlægger. Der er planlagt 3 store møder om struktur.

Landsskuet i Herning og Hjerl hede: Kredsen vil gerne have lavet nogle grupper der kan stå for disse messer sammen med dem, der har erfaring fra tidligere. Har vi nogen der vil være med i en arbejdsgruppe? Lars får fat på en liste over personer der har deltaget fra Knud. Gruppen skal være på 4 personer + kredsformanden. Vi vil skulle finde 1 til 2 kandidater til styregruppen. Vi beslutter at Flemming melder ud at Ikast Brande vil deltage.

Kredsmødet i Idomhallen d. 23. marts. 12 marts sidste tilmelding.

Repræsentantskabsmødet: Vi har 7 pladser. Gludsted, Nørre Snede, Ejstrupholm, Brande, Blåhøj, Klovsborg, Boest har pladserne i år.

**5. Årsmødet 20/2 2019, tema mårhund, Det sidste tjek om mm.**

Mads Olsen har sagt ja til være dirigent.

Dagsorden efter vedtægter.

Efter formandens beretning indgår Birgit med beretning fra grønt råd.

Kl. 19.50 til 20.40 Jørgen Bøgen fortæller om mårhunde regulering, derefter spørgsmål.

Kl. 20.45 kaffe.

Kl. 21.05 Jesper Truelsen og Norbert Ravnsbæk

kl. 21.30 til 22 eventuelt.

Vi vedtager at udefrakommende foredragsholdere får et par flasker vin som betales via kaffepenge. Vi mødes 18.15. Sten tager lærred med, Flemming tager fremviser med. Inga laver dagsorden og sender til Flemming som vil printe.

#### **6. Grønråd: Birgit nyt herfra**

Der er kommet en ny rapport alle naturråds anbefalinger. (udsendt)

Rågeregulering udsendt tilmeldings oplysninger

Forsøgt at søge midler til mårhunde regulering. Det går ikke ret godt.

Forslag om Facebook side for mårhunde regulering Ikast Brande.

#### **7. Deltagelse af Knud Pedersen som officiel inviteret DJ /kredsformand MM på konge jagt?**

Vi er enige om en kritik af, at Knud Pedersen ikke videresender invitationen til den nye kredsformand og/ eller gør opmærksom på at han ikke længere er kredsformand.

Flemming tager det med til kredsbestyrelsen og Norbert kan tage det med videre til hovedbestyrelsen.

#### **8. Afrapportering fra kronvildt møder i Midtjylland og syd Jylland ... vort møde 2019?**

Møde i Midtjylland: Vi er temmelig trætte af at reguleringstilladelserne ikke bliver talt med nogen steder i opgørelser over vildtudbytte. Hans S tager det med videre. Talt en del om utilfredshed med de mange forskellige jagttider som folk ikke kan finde ud af. Vi vil også gerne have haft en registrering af hvor meget kronvildt der er skudt en time før solopgang.

Råvildt blev diskuteret, - den næste art hvor der kommer begrænsninger, sommerjagten på buk fjernes, riffeljagt på råvildt fjernes.

Sydjylland: Flemming var til møde i går. Ole Holm har undersøgt reguleringstilladelser der gives i Sydjylland.

25 procent af kronvildtet i Ikast Brande er skudt syd for motorvejen. Der var 15- 17 deltagere i mødet.

Forslag om at forkorte jagttiderne på hjort generelt, for at kunne få jagttid på mellemhjorte.

Kronvildt møde 28 marts på skydebanen FASTERHOLTVEJ:

Sten, Bent og Allan arrangerer.

Indlæg fra skovridderen fra Søhøjlandet statskovdistrikt og områdets vildkonsulent.

Hjortelavene inviteres. Hans Jensen inviteres.

## 9. Bordet rundt.

### Inga:

Nørre Snede har haft generalforsamling. Vi fik et nyt ungt bestyrelsesmedlem, i stedet for Lars Mikkelsen som ikke ønskede genvalg. Ved konstitueringen blev Inga ny formand. 5 fra Nørre Snede jagtforening har været på trykragt i Tyskland i januar. Havjagt søndag d. 20/1. Alle pladser er ikke besat.

### Sten:

Gludsted har generalforsamling 31/1. Flugtskydning begynder 1 søndag i januar. En arrangeret jagt i efteråret blev aflyst på grund af manglende tilmelding. Juleskydningen var godt besøgt.

### Leon:

9 er begyndt til jagttegnkursus i samarbejdet med Nr. Snede og Gludsted. Der er startet et knivkursus også som et samarbejde. Der er 8 kursister til kursus i sløjdlokalet i Ejstrupholm.

### Lars:

Munklinde har haft generalforsamling, genvalg til alle. Alle pladser på jagterne er solgt. Flugtskydningsbanen starter 2 februar. Fastelavnsskydning 2/3. Haglskydeprøve 5 maj og 18 august på Ruskær skydebane. Ruskær har fået kvalifikationsskydningen til forbundsmesterskabet i jagtskydning. Det bliver d. 26. maj. Frivillig jagtprøve 20 april.

### Finn:

Boest har haft julefrokost. Skal have generalforsamling i marts. Finn har haft en udmeldelse på grund af at vedkommende ikke ville støtte DJ hovedforbund. Tilbød i stedet at sponsere Boest jagtforening med 1000 kr. Finn har haft kontakt med CLC om dette.

### Birgit:

Ruskær har generalforsamling d. 29/1. Der skal vælges en ny formand, først for 1 år, efter første år skal formanden vælges for 2 år. Der er en kandidat. Flugtskydning som Lars har beskrevet det.

## 10. evt.

Len Lars  
Birgit Mark  
Sten Knudsen  
Lars Mikkelsen  
Inga